
Sprawozdanie 

z międzysesyjnej działalności Burmistrza 

za okres od 28 czerwca 2024 r. do 28 sierpnia 2024 r. 

11 lipca podpisaliśmy umowę na remont boiska przy Szkole Podstawowej nr 1. 

16 lipca odbyło się spotkanie w sprawie wyścigu kolarskiego. Następnie uczestniczyłem w 

spotkaniu dotyczącym kompostowni, w którym brali udział również sołtysi Sołectw: Tatary, 

Piątki, Kanigowo, oraz Radny Rady Miejskiej pan Dariusz Gólnik. 

17 lipca pojechałem do Olsztyna do Zarządu Dróg Wojewódzkich, gdzie odbyło się spotkanie 

w sprawie dróg rowerowych. Następnie uczestniczyłem w Nadzwyczajnym Zgromadzeniu 

Wspólników SIM KZN-Północ. 

18 lipca obyło się spotkanie dotyczące inwestycji wodno-kanalizacyjnej w miejscowościach 

Szerokopaś i Załuski, w którym uczestniczyli Prezes MWiK pan Artur Wojdowski oraz 

Kierownik Wydziału TI pani Halina Piotrkowska.  

19 lipca przebywałem na urlopie. 

22 lipca spotkałem się z ppłk. Tadeuszem Barszczewskim oraz kpt. Rafałem Gólnik. 

Następnie odwiedził mnie wójt Gminy Janowo, z którym omówiliśmy temat dróg 

rowerowych.  

24 lipca uczestniczyłem w spotkaniu w sprawie Wojewódzkiego Dnia Pszczelarza, w którym 

brali udział Dyrektor NOK, Dyrektor MOPS, Prezes i Wiceprezes PUGK, Kierownik 

Wydziału PŚPRiKS oraz osoba zastępująca Dyrektora MOSiR. Następnie odbyło się 

spotkanie z udziałem Dyrektora ZDW pana Waldemara Królikowskiego, dotyczące 

organizacji rajdu rowerowego. 

25 lipca na sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego odbyło się spotkanie planisty pana Jacka 

Rostka z mieszkańcami w sprawie Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego. 

30 lipca uczestniczyłem w uroczystym apelu z okazji Święta Policji. 

1 sierpnia odbyłem szkolenie z zakresu cyberbezpieczeństwa. 

2 sierpnia spotkałem się z Nadleśniczym Nadleśnictwa Nidzica. Tematem spotkania była 

współpraca zarządzanych przez nas jednostek. O godzinie 12:00 odbył się rajd rowerowy, 

podczas którego została podpisana umowa z wykonawcą robót budowlanych w ramach 



zadania wojewódzkiego pn.: „Budowa dróg dla rowerów przy drogach wojewódzkich: 

południowej na odcinku Kozłowo - Nidzica w ciągach DW545, 604, 538; północnej na 

odcinku Nowa Różanka - Solanka w ciągu DW650”. 

7 sierpnia spotkałem się z Przewodniczącym Rady Miejskiej panem Jackiem Zielińskim oraz 

Prezesem Towarzystwa Sportowego NIDA panem Romanem Zarębskim. 

W dniach 10 i 11 sierpnia na Placu Wolności odbywały się Nidzickie Targi Rzemiosła. 

13 sierpnia pojechałem do Działdowa na posiedzenie Zarządu EZG „Działdowszczyzna”.  

15 sierpnia odbyła się uroczystość z okazji Święta Wojska Polskiego. Po południu w 

miejscowości Tatary uczestniczyłem w spotkaniu w sprawie kompostowni. 

22 sierpnia brałem udział w Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych. Tego 

dnia wraz z Dyrektor CUW odwiedziliśmy wszystkie podległe jednostki oświatowe z terenu 

Gminy Nidzica, a następnie uczestniczyliśmy w posiedzeniu komisji w Urzędzie Miejskim. 

23 sierpnia przebywałem na urlopie. 

27 sierpnia odbyło się uroczyste nadanie stopni nauczycielskich awansowanym 

nauczycielom. O godzinie 15:00 posiedzenie miała Komisja Rewizyjna. 

28 sierpnia o godzinie 11:30 rozpoczęło się posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Od godziny 12:00 uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i 

Bezpieczeństwa. 

 

 

Burmistrz Nidzicy 

  Jacek Kosmala  

 

 

 

 

 

 



 


